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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján,' figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2011 évi
XXXVI . törvény 42. * (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
1012414. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Balog Zoltán .
az emberi erőforrások míniszteréhez,

„Mi lesz a szentesi kórházzal? ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérjük,

Tisztelt Miniszter Úr!

2013. október 8-án egy sajtótájékoztató keretében Farkas Sándor Fideszes országgy űlési képviselő és
Dr. Kalmár Mihály kinevezett kórházigazgató jelentették be, hogy a szentesi Csongrád Megyei Dr .
Bugyi István Kórház 2 .47 milliárd forintot nyert a TIOP-2 .2 .6.-1211B-2013 pályázat keretén belül, ú j
diagnosztikai és mű tőtömb megvalósítására, orvosi eszközök vásárlására és az infrastruktúr a
fejlesztésére .

Ez a beruházás országgyűlési kampány egyik fontos eleme is volt 2014-ben . Sajnos, a beruházás
építési engedélye 2014 . március 25-én azonban lejárt . Azaz, ma már több, mint egy éve .

Az engedély lejárta előtt, hogy mentsék a menthet ő t, március elején új közbeszerzési eljárást írtak ki .
Ekkor Dr . Kalmár Mihály mindenkit megnyugtatott, hogy nincs semmi, ami veszélyeztetné a végs ő
kívitelezést . Sajnos, ez az építkezés továbbra sem kezdődött el ezért a kormány arra való
hivatkozással, hogy a beruházás nem érte el a 10%-s készültségi fokot és valószín ű , hogy nem készül
el 2015 . októberére, azaz a kijelölt határid ő végére, elvonta az elnyert támogatást . Ez a határozat
megjelent a Magyar Közlöny 2014 . augusztusi első számában .

Ez az eset példátlan . Ezzel az intézkedéssel veszélyeztetik közel 100 ezer ellátásra jogosul t
gyógyítását . Farkas Sándor is csak kínosan tudott eddig magyarázkodni . Ez is azt mutatja, hogy a
képviselő úr érdekérvényesítő képessége a nullához közelít .

Ráadásul 2015 novemberében átadták az összevont hódmezővásárhelyi és makóí kórház 3,2 milliárd
forintból megvalósult beruházását . A beruházást kés őbb kezdték el, mint Szentesen . Mégis sikerül t
nekik azt időben és rendben befejezni .



A szentesiek sejtik, hogy miért is nem valósult meg a kórházi rekonstrukció . Ezért is tolmácsoljuk
most önnek a kérdéseiket :

1. Számunkra minden egészségügyi . kórházfejlesztés fontos, de előfordulhatott-e az, hogy a
TIOP-2 .2 .6.-12/1 B-2013 pályázat fel nem használt és visszautalt uniós pályázati forrását,
azaz a közel 2 és fél milliárd forintot az összevont irányítású hódmezővásárhelyi és makó i
kórházak felújításához utalták át és használták fel ?

2. Mikor kapja vissza Szemes az egyszer már elnyert és visszavont támogatási forrást a
diagnosztikai és műtő tömb felépítéséhez? A jelenlegi műtök ugyan 1960-70-es években még
megfelelőek voltak, de a jelenkor elvárásainak nem felelnek meg .

3. Ki a felelős azért, hogy ez a beruházás Szentesen nem valósulhatott meg ?

Válaszait előre is köszönjük !

Budapest, 2016 . március 31.)
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